

Title (en)

CONTAINER SUCH AS A NURSING CONTAINER, AND PACKAGING ARRANGEMENT THEREFOR.

Title (de)

BEHÄLTER, INSBESONDERE SAUGFLASCHE, MIT ENTSPRECHENDER VERPACKUNG.

Title (fr)

RECIPIENT, PAR EXEMPLE UN BIBERON, ET DISPOSITIF D'EMBALLAGE POUR CELUI-CI.

Publication

**EP 0179846 A1 19860507 (EN)**

Application

**EP 85902221 A 19850405**

Priority

US 59929584 A 19840412

Abstract (en)

[origin: WO8504571A1] A container (10) such as a nursing container, and packaging arrangement of the type employing a rigid outer sleeve (12) or holder and a flexible inner container (14). The inner container (14) is pre-filled and sterilized and attached to an access assembly (16) such as a nipple assembly (16) for dispensing the contents. The access assembly (16), in one embodiment, is attached to and closes one end of the sleeve. In another embodiment, the access assembly is enclosed by the outer sleeve (18), one end of which is frangibly removable to access the access assembly (16). A flexible sheet (20) may also be provided to simultaneously seal the ends of a plurality of containers and join them together in an integral packaging arrangement.

Abstract (fr)

Récipient (10), par exemple un biberon, et dispositif d'emballage du type utilisant un manchon extérieur rigide (12) ou support et un récipient intérieur flexible (14). Le récipient intérieur (14) est prérempli, stérilisé et fixé à un montage d'accès (16) par exemple un montage de tétine (16) afin de distribuer le contenu. Le montage d'accès (16) est fixé dans un mode de réalisation à une extrémité du manchon qu'il ferme. Dans un autre mode de réalisation, le montage d'accès est entouré par le manchon extérieur (18) dont une extrémité est retirable de manière cassante afin de permettre l'accès au montage d'accès (16). Une feuille flexible (20) peut également être prévue afin de fermer hermétiquement et simultanément les extrémités d'une pluralité de récipients et de les joindre afin de former un dispositif d'emballage intégral.

IPC 1-7

**A61J 9/00; B65D 85/72**

IPC 8 full level

**B65D 85/72** (2006.01); **A61J 9/00** (2006.01); **A61J 11/00** (2006.01); **B65D 71/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61J 9/001** (2013.01); **A61J 11/0095** (2013.01); **B65D 71/0085** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8504571 A1 19851024**; EP 0179846 A1 19860507; EP 0179846 A4 19871008; JP S61502305 A 19861016; ZA 852695 B 19851224

DOCDB simple family (application)

**US 8500574 W 19850405**; EP 85902221 A 19850405; JP 50180285 A 19850405; ZA 852695 A 19850411